
Föräldramöte 230313 

Närvarande: 

Målsman till: 

Oscar 

Natnael 

Abdirahman 

Abdullahi 

Hugo 

Artur x2 

Thomas 

Arsenij 

Emil J 

Arvid & Edvin 

Charlie 

Jack 

Emil K  

Wilhelm x2 

 

Läget i truppen 

Det är idag relativt stort intresse att få spela med vårt lag. Truppen är i stort sett full men vi har plats 

för ytterligare någon enstaka spelare. Alla provspelningar måste gå genom Akademischef Markus 

Tilly.     

Seriespel 

Vi har anmält ett lag i ”P13 svår” och ett lag i ”P14 medel”. Att vi valt olika åldersklasser beror till stor 

del att vi vill ha olika matchdagar eftersom det är sannolikt att vissa spelare kommer att behöva spela 

dubbla matcher vissa helger.    

Träning 

Fram till påsk har vi tider på Camp Mitthem enligt nedan: 

Måndagar 18:00-19:30 

Tisdagar 18:00-19:30 

Torsdagar 16:30-18:00  

Söndagar 12:00-13:30 



Eftersom planen inte är uppvärmd eller skottas är det dock lite osäkert så länge vintervädret biter sig 

kvar. Förhoppningsvis kan vi få tag på inomhustider men tyvärr kan dessa tider dyka upp med relativt 

kort varsel och vi hoppas att ni har överseende med detta. Vi meddelar er så fort vi får information. 

Cuper 

Vi planerar att delta på dessa tre cuper under säsongen: 

• Vårcupen 

• Hudik cup 

• Mid Nordic cup 

För att alla ska få ordentligt med speltid vill vi helst anmäla dubbla lag till cuperna. Detta kräver dock 

att i stort sett alla spelare kan vara med på cuperna. Vi vill därför att ni svarar på de kallelser som gått 

ut snarast möjligt. Om ni tex vet att ni är bortresta någon av helgerna är det viktigt att vi får veta det 

redan nu.  

Som vanligt gäller att cupavgiften måste betalas in före angivet datum. 

Sociala medier 

Spelarna i laget har en Snapchat-grupp där de håller kontakten. Vi tycker såklart att det är positivt att 

laget hänger ihop på olika sätt även utanför träningar. Det är såklart diskussioner om allt möjligt och 

det mesta är helt vanligt och i ”god ton”. Vi har tyvärr sett en del övertramp i tråden på sistone, där 

diskussioner spårat ur och det bland annat uttalats hot. Detta är naturligtvis inte acceptabelt. Vi 

kommer att prata individuellt med berörda och även ta upp det med hela laget. Vi är väldigt måna 

om att skapa en miljö där alla känner sig trygga och mår bra. Detta både på träningar, matcher och i 

övriga miljöer runt laget.  

Vi ledare vill att även ni som föräldrar hjälper till med att prata med grabbarna om detta. Vi vill också 

att ni rapporterar till oss om ni får höra något som vi bör veta.       

Info om kioskpass 

Marie Edström informerade om det nya kioskupplägget i år. Info om detta skickas ut inom kort. Åke 

tar fram ett schema för bemanning för årets matcher. Detta uppdrag är obligatoriskt utan undantag. 

Ekonomi 

Träningspassen i Nordichallen och NCC-hallen bekostas av lagets egen kassa. För att finansiera detta  

kommer vi att ta ut en något förhöjd avgift för cuperna framöver. Åke har ett förslag där cup 1 kostar 

350 kr, cup 2 kostar 200kr och cup 3 kostar 100 kr. 

Till nästa år finns förslag på att göra ett ”vinter-camps-paket” för att finansiera den extra 

vinterträningen.  

Tränargruppen tar fram plan för träningen nästa vinter så att budget och finansiering kan beslutas i 

föräldragruppen.   

Vi behöver klargöra om och hur vi kan sälja sponsorpaket där pengarna går till laget. Åke reder ut 

detta och informerar så snart han fått svar. Detta kan vara ett bra sätt att få in lite extra pengar till 

laget. Vahan är gärna med och drar igång en sponsringsgrupp i föräldragruppen.   

Försäljning. Vi diskuterade även ev. försäljning av ex. kakor, toapapper, lotter mm. Vi ser gärna att 

någon/några tar fram förslag på olika försäljningsalternativ till nästa föräldramöte.  



Föräldragruppen måste gemensamt ta beslut på om vi ska spara ihop till en gemensam cupresa för 

hela laget. Tänkbara alternativ är DaleCarlia cup eller Piteå Summergames. Idag finns ca 30 000 kr i 

lagkassan.     

Föräldramötena framöver är obligatoriska.  Vi kommer att skicka ut kallelser tidigare för att 

underlätta för alla att vara med. Det är viktigt att alla är med så att vi gemensamt kan ta beslut i 

viktiga frågor! 

 


